

认证证书



环境管理体系

GB/T 24001-2016 / ISO 14001:2015

惠州市柏明塑胶制品有限公司

证书编号: 25CN34519809E
统一社会信用代码: 91441322MA56C9PJ6X
注册地址: 博罗县石湾镇铁场村仁集组大王州南侧厂房
办公及生产地址: 广东省惠州市博罗县石湾镇铁场村仁集组大王州南侧厂房

认证范围: 化妆品的塑料包装制品的研发、生产和销售

IAF 14

兹证明以上组织建立和实施的环境管理体系符合标准要求。

本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。在证书有效期内须每年接受一次监督审核并经审核合格, 此证书方继续有效。本证书可在本机构网站 (www.acmchina.com) 和中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 查询。

初次注册日期: 2025 年 10 月 14 日
发 证 日 期: 2025 年 10 月 14 日
证书有效期至: 2028 年 10 月 13 日



证书有效性查询



授权人签字

CERTIFICATE



Environmental Management System GB/T 24001-2016 / ISO 14001:2015

HUIZHOU BOMING PLASTIC PRODUCTS CO.,LTD.

Certificate No.: 25CN34519809E

Unified social credit code: 91441322MA56C9PJ6X

Registered Address: Factory Building, South of Dawangzhou, Renji Group
Tiechang Village, Shiwan Town, Boluo County

Office & Production Address: Factory Building, South of Dawangzhou, Renji Group
Tiechang Village, Shiwan Town, Boluo County
Huizhou, Guangdong, China

Certification Scope: R & D, Production and Sales of Plastic Packaging
Products for Cosmetics

IAF 14

This is to certify that the environmental management system established and implemented by the above organization meets the standard requirements.

This certificate is valid for use within the scope of various administrative and qualification licenses stipulated by the state and within its validity period. During the validity period of the certificate, the surveillance audit should be carried out once a year and pass the audit, the certificate will continue to be valid.

The certificate can be checked out at the certification body website (www.acmchina.com) and CNCA website (www.cnca.gov.cn).

Date of first registration 14/10/2025
Date of this certificate 14/10/2025
Date of expiry 13/10/2028



Certificate query



Authorized Signatory